
Presidium
(23581\..…)

Kort verslag

Datum : donderdag 8 februari 2018
Tijd : 20.00 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. H.H. de Vries (burgemeester), dhr. J.G. van Maanen (SGP), mw. P. van
Kuilenburg (GBN, aanwezig t/m punt 5), dhr. drs. E.J. van Tellingen (VN), dhr.
drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), dhr. A.W.E. Miltenburg (CDA, aanwezig vanaf
punt 6), dhr. R. van de Wardt (PvdA) en dhr. K.G. Steenbergen (raadsgriffier)

Afwezig : dhr. A.C. Hakkert (CDA) en mw. H.B. Challik (PvdA)

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is 
een bericht van verhindering binnengekomen van de heer Hakkert en 
mevrouw Challik.

2. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

3. Verslag van de vergadering van 11 januari 2018, inclusief actielijst

Burgemeester De Vries deelt naar aanleiding van het vermelde bij punt 8 
mede, dat de ambtelijke werkgroep er in is geslaagd om de heer Van 
Damme voor de raad- en commissieleden op 5 maart 2018, vanaf 20.00 uur 
een verkorte presentatie “dienstverlening” aan te kunnen bieden. Via de 
agendacommissie WBB zullen de raad- en commissieleden hiervan in 
kennis worden gesteld. Die avond kan er ook al een korte impressie van de 
uitkomst van de themadag voor de ambtelijke organisatie op 14 februari 
worden gegeven, waarvoor uiteraard de raad- en commissieleden ook van 
harte zijn uitgenodigd om deel te nemen.

Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst wordt 
geactualiseerd!

4. Ingekomen stukken en mededelingen

Er is voor deze vergadering geen ingekomen stuk binnengekomen en er is 
geen mededeling gedaan.

5. Conceptplanning raadcyclus 2018-02, versie 1 februari 2018
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Afspraak

Toezegging

Toezegging

Er is in deze bijeenkomst nog uitgebreid gediscussieerd over de agendering 
van het agendapunt Brandweerzorgplan in de komende cyclus. Er speelt 
veel bij de brandweer en zijn vrijwilligers. De leden van het Presidium 
vragen zich af, wat de reikwijdte is van de inbreng van de afzonderlijke 
raden? Op voorhand is al een concept-zienswijze opgesteld vanuit het 
college in samenspraak met Geldermalsen en Lingewaal. Ook rijst de vraag, 
wat de veiligheid ons uiteindelijk mag kosten? Daarbij roepen de leden 
nogmaals in herinnering dat de brandweer GNL in het verleden veel heeft 
geïnvesteerd in brandweermaterieel ter ondersteuning van de vrijwilligers. 
Dat brandweer-materieel dient nu te worden herverdeeld (?), waarbij het 
zelfs zo is dat er 3 stuks 2e tankautospuiten verdwijnen binnen het gebied 
West Betuwe. Wat is aanvaardbaar? Ook heeft West Betuwe straks nog 
slechts 1 stem binnen de VRGZ, terwijl dat er nu nog 3 zijn.
De heer Jansen van de VRGZ komt een toelichtende presentatie verzorgen 
op 15 februari over het brandweerzorgplan. Afgesproken wordt om hem met  
deze vragen te confronteren en met hem (eventueel) de discussie aan te 
gaan. Hij kan er dan ook voor zorg dragen dat onbeantwoorde vragen nog 
voor 22 februari (oordeelsvorming) aan de raad zijn beantwoordt.

Voor de Beeldvormende vergadering van 22 maart 2018 is het de bedoeling 
om de concept-zienswijze vanuit 5 gemeenten in het kader van het Project 
Hoogfrequent Spoor (PHS) met elkaar te bespreken. Echter het Ministerie 
van I&M heeft meer tijd nodig om de benodigde handtekeningen onder de 
stukken te krijgen die ter-inzage worden gelegd. Daardoor zal de termijn 
van ter-inzage-legging worden verplaatst. Dit houdt in dat de planning voor 
de behandeling van de concept-zienswijze in deze cyclus waarschijnlijk niet 
gehaald gaat worden en zal doorschuiven naar de cyclus van april/mei.
Gevraagd wordt om op het moment van behandeling van het dossier PHS 
binnen de raden om deze compleet te hebben, waarin nut en noodzaak 
helder zijn beschreven en ingegaan wordt op de veiligheid.
Burgemeester De Vries zegt toe dit verzoek bij de ambtelijke ondersteuning  
neer te leggen en te vragen daaraan te voldoen.

GBN vraagt om de beeldvormende vergadering van 22 maart 2018 ook te 
benutten om de ideeën die zijn ingediend op de rotonde en het verkeers-
veiligheidsplan Hellouw bespreekbaar te maken. Wellicht kan de 
portefeuille-houder op die avond een terugkoppeling geven op de 
ingediende plannen en die mogelijk financieel onderbouwen.
Burgemeester De Vries geeft aan nu niet te weten, hoe ver de ideeën al 
zijn verwerkt, maar zegt toe dit bespreekbar te zullen maken in de 
vergadering van het college van B&W komende dinsdag. Hierna zal 
schriftelijk met de leden van het Presidium de uitkomst op dit verzoek 
worden gecommuniceerd.

Concept-planning:
➢ alle raadsvoorstellen zijn bij de griffie aangeleverd
➢ de concept-agenda’s zijn akkoord bevonden
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Actie Het Presidium kan zich vinden in de concept-agenda’s en geeft de 

raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken! 

6. Evaluatie raadcyclus 2018-01

De afgelopen raadcyclus is uitgebreid besproken. Met name de weigering 
van GBN om tot een dialoog te komen met de andere fracties over de 
ondernomen actie tijdens de Oordeelsvormende vergadering van 25 januari 
wordt als een gemis ervaren.

7. Wat verder ter tafel komt

7.1 Afscheid raad- en commissieleden Neerijnen eind 2018

Afspraak

Er is geïnventariseerd naar de ideeën en mogelijkheden voor een gepast 
afscheid, na 40 jaar Neerijnen voor de huidige raad- en commissieleden. 
De ideeën gaan van een feestelijke laatste raadsvergadering met een 
cadeautje in de vorm van een kunstwerkje, gemaakt door een lokale 
kunstenaar wat reproduceerbaar is tot een afscheidsreceptie voor de hele 
bevolking. Er kan ook een herdenkingsmunt komen of een gemeentelijke 
vuurwerkshow op een centrale locatie binnen de gemeente. Gevraagd 
wordt om daarbij de ambtelijke organisatie ook niet te vergeten.
Burgemeester De Vries concludeert dat in ieder geval een sociaal 
samenzijn binnen een feestelijke ambiance en met een toepasselijk 
afscheidscadeautje de voorkeur van velen geniet. Hij zal dit samen met de 
raadgriffier oppakken en nog voor het zomerreces hierop terugkomen 
binnen het Presidium. 
Voor de ambtelijke organisatie zijn al gesprekken gestart binnen het MT en 
het college, dus die worden zeker niet vergeten.

7.2 Bestuurlijke Planning WBB 2018

Afspraak

Verzocht wordt om in de planning aan te geven op welke onderwerpen er 
besluitvorming binnen de raden dient plaats te vinden voor 1 januari 2019. 

Daarnaast wordt aandacht gevraagd voor de totale belasting van de 
raadsleden in aanloop naar de nieuwe gemeente West Betuwe.
Burgemeester De Vries geeft aan dat we daar in onze eigen planning voor 
het restant van de gemeente Neerijnen iets aan kunnen doen, door 
bijvoorbeeld de avond van de Besluitvormende raad functioneler in te 
richten met toevoeging van ook een onderwerp Beeldvorming. Daardoor 
kunnen (wellicht) Beeldvormende vergaderingen komen te vervallen.
Hij zegt toe dit op papier te zetten en dit in de volgende vergadering van het  
Presidium als bespreekstuk in te brengen.

8. Rondvraag

De heer Nouwens vraagt naar de invulling van het bezoek van de Minister 
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Toezegging

Toezegging

I&M aan het gebied Varik komende maandag.
Burgemeester De Vries geeft een korte weergave van het programma dat 
voor dit uur is opgesteld.
De heer Miltenburg deelt mee dat hem ter ore is gekomen dat agrariërs 
vanuit het gebied met tractoren hun steentje gaan bijdragen aan de komst 
van de Minister.
Burgemeester De Vries geeft aan dat er wel een verzoek is binnengekomen 
voor een demonstratie tijdens het bezoek, maar dat hij van deze actie niets 
heeft vernomen.
De heer Van Tellingen zegt het eigenaardig en niet begrijpelijk te vinden 
dat de Stuurgroep de beslissing heeft uitgesteld tot na het bezoek van de 
Minister.
Burgemeester De Vries vult aan dat het hier een informeel bezoek betreft 
van de minister aan het gebied.

De heer Van Maanen spreekt zijn zorgen uit over het proces voor de 
Gebiedsvisie VaHe. In het concept waren veel zaken opgenomen, maar 
daarbij is de inbreng vanuit de raad niet gevraagd. Ook de presentatie 
hierover in de Beeldvormende vergadering was ronduit teleurstellend. Het 
gelezen concept baart hem zorgen, waar blijft de terugkoppeling? De raad 
is aan zet bij de Gebiedsvisie, maar hoe en wanneer en op welke wijze is 
volledig onbekend. Wat wordt er precies van de raad verwacht en is daar 
dan geen structuurvisie voor nodig? Qua tijdplanning zal de nieuwe raad 
West Betuwe er misschien ook nog iets van (moeten) vinden, terwijl die het 
hele proces niet hebben doorlopen? Kortom: is het een visie van de 
inwoners en betrokkenen uit het gebied op de invulling van het gebied, of is 
de raad daar op enigerlei wijze ook nog bij betrokken?
De heer Van Tellingen vult aan dat er ook een aanzienlijk deel van de 
financiering bij de gemeente zal komen te liggen, dus zal de raad er ook iets 
van moeten kunnen vinden.
Burgemeester De Vries geeft aan dat het inderdaad zo is, dat de raad de 
besluitvorming op de Gebiedsvisie gaat nemen. Het is de verantwoordelijk-
heid van het college om het proces beter toe te lichten of te belichten 
waarover een besluit wordt gevraagd. Hij zegt toe dat het college zal zorgen  
voor een toelichtende informatienota.

De heer Van Tellingen zegt dat GBN er ook al eens om heeft gevraagd, 
maar ook hij zou het waarderen als er eens een Beeldvormende 
vergadering zou worden besteed aan de stand van zaken met betrekking tot 
het Sociaal Domein. Natuurlijk is er een werkgroep SD, maar er samen 
eens in de openbaarheid inhoudelijk erover praten is beter dan als raad 
geconfronteerd te worden met prachtige geschreven nota’s.
Burgemeester De Vries zegt toe dit verzoek neer te leggen bij het college 
en wellicht als het onderwerp over de PHS doorschuift, kan dit onderwerp 
daarvoor in de plaats beeldvormend geagendeerd op 22 maart 2018.
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9. Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 
vergadering om 21.20 uur.

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 15 maart 2018

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen H.H. de Vries

5



Presidium

ACTIELIJST
Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan op

2016

16-13 Vluchtelingenopvang/-beleid

Reacties meenemen naar college. Zodra 
een PvA is opgesteld raad consulteren.

burgemeester 29-03-2016

2018

18-01 Raadsvoorstel maatregelen pilot begraaf-
plaatsen

Agenderen in raadcyclus 2018-01

raadsgriffier 11-01-2018 08-02-2018

18-02 Programma Hoogfrequent Spoor (PHS)

Verzoek om compleet dossier PHS voor 
handen te hebben bij bespreking binnen 
de raad, waarin nut en noodzaak helder 
zijn beschreven en ingegaan wordt op de 
noodzakelijke veiligheid.

burgemeester 08-02-2018

18-03 Terugkoppeling ideeën rotonde Hellouw

Verzocht is om de beeldvormende 
vergadering van 22 maart OOK te 
gebruiken voor een terugkoppeling door 
de portefeuillehouder op de ingebrachte 
ideeën vanuit Hellouw op de aanleg van 
de rotonde en de verkeersveiligheid.

burgemeester 08-02-2018

18-04 Afscheid raad- en commissieleden 
Neerijnen eind 2018

Gedacht wordt aan een sociaal samenzijn 
binnen een feestelijke ambiance en met 
een toepasselijk afscheidscadeautje. Er 
zal een voorstel worden voorbereid voor 
een volgend Presidium.

burgemeester/ 
raadsgriffier

08-02-2018

18-05 Bestuurlijke Planning 2018

Bezien of we iets kunnen doen aan onze 
eigen bestuurlijke planning Neerijnen, voor 
terugdringen aantal vergadermomenten 
restant 2018. Voorstel terugleggen in 
Presidium ter bespreking.

burgemeester/ 
raadsgriffier

08-02-2018
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18-06 Gebiedsvisie Vahe

Gevraagd is om duidelijkheid en inzicht in 
visie, proces, tijdplanning, 
verantwoordelijkheid.

burgemeester 08-02-2018

18-07 Sociaal Domein Neerijnen

Gevraagd is om stand van zaken m.b.t. de 
uitvoering binnen Neerijnen van het 
Sociaal Domein bespreekbaar te maken 
binnen een Beeldvormende vergadering.

burgemeester 08-02-2018
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